



سياسة أمن المعلومات Information Security Policy

The purpose of this policy is to protect information assets from all threats, whether internal or external, deliberate or accidental. The policy will be implemented in all departments of the Sharjah (Social Services Department (SSSD).

All staff members and management of SSSD are directly responsible for implementing this policy within their respective areas of operations and are expected to both be familiar with and adhere to this policy.

يتمثل الغرض من هذه السياسة في حماية أصول المعلومات من جميع التهديدات سواءً كانت داخلية أو خارجية، متعمدة أو عارضة. وسيتم تنفيذها في جميع الإدارات التابعة لدائرة الخدمات الاجتماعية بحكومة الشارقة (SSSD). يتحمل كافة موظفي ومديري دائرة الخدمات الاجتماعية بالشارقة بشكل مباشر مسؤولية تنفيذ هذه السياسة - كل في نطاق مهامه ومسئوليته، وعليهم جميعاً الإلمام التام بهذه السياسة والامتثال لها.

It is our responsibility to ensure that:

تتمثل مسئوليتنا في التأكد من:

1. Confidentiality of information will be assured
2. Integrity of information will be maintained.
3. Availability of information to authorized users will be met.
4. Regulatory and Legislative requirements will be fulfilled.
5. Breach of information security, actual or suspected will be reported to and will be investigated by the management.
6. Continual improvement of information security management system.

1. ضمان سرية المعلومات.
2. الحفاظ على تكامل المعلومات.
3. إتاحة المعلومات للمستخدمين المسموح لهم بالوصول إليها.
4. الالتزام بالقواعد التشريعية والتنظيمية.
5. الإبلاغ عن أية انتهاكات تتعلق بأمن المعلومات، سواءً كانت حقيقية أو مشتبهاً بها، والتأكد من قيام الإدارة بالتحقيق فيها.
6. التطوير المستمر لنظام إدارة أمن المعلومات.

No one is permitted under ANY CIRCUMSTANCES to use Sharjah Social Services Department facilitated networks and/or its email/internet access to send or store any materials that include, fraud, harassing, embarrassing, sexually exploit, obscene, intimidating, defamatory, and any political, or religious subjects that could be reasonably considered by UAE Law to be inappropriate in an organizational workplace environment. Any such breach will be considered as an illegal activity and will be prosecuted according to Federal Law No 12 of 2012 amending Federal Law No 2016 of Combating Cybercrimes.

لا يسمح لأي شخص تحت أي ظرف من الظروف باستخدام شبكات دائرة الخدمات الاجتماعية بالشارقة أو استغلال بوابات البريد الإلكتروني والحسابات الإلكترونية الخاصة بها بغرض إرسال أو تخزين أي مواد تتعلق بالاحتيال أو التحرش والتشهير بالأشخاص أو الاستغلال الجنسي، أو تناول موضوعات خادشة للحياء أو منافية للذوق العام أو مثيرة للفرع، أو تتعرض لقضايا سياسية أو دينية يعتبرها قانون الإمارات العربية المتحدة غير ملائمة لبيئة العمل المؤسسية. سيتم اعتبار أي انتهاك من هذا النوع بمثابة عمل غير قانوني، وستتم مقاضاة صاحبه بموجب القانون الاتحادي رقم 12 لعام 2016 المعدل عن القانون الاتحادي رقم 5 لعام 2012 بشأن مكافحة الجرائم الإلكترونية.

اعتماد رئيس الدائرة:

